
Protokoll frln styrelsem6te -Torre del Moro Petanca aub 2024-11-16 

Plats: I anslutning till klubbens boulebanor 

Nlrnrande; 

Bengt-Åke Andersson (BÅ), Tommy Klasson (TK), Anette Sköld (AS), Bengt Eriksson (BE), 
Monica Johansson (MJ) samt suppleant Kjell Roxnäs (KR) 

Frlnvarande: Anette Selberg, suppleant 

1. Mötet öppnades av ordförande BÅ 
2. Dagordningen godkändes 
3. BE valdes till sekreterare 
4. AS valdes till justerare av protokoll 
5. Föregående protokoll lades med godkännande till handlingarna. 
6. Ekonomi: 

a. på bankkontot på Deutsche Bank finns idag 4775,23 euros 
b. i handkassan finns idag 176,60 euros 

7. Flaskspel/Tävlingar 
a. Flaskspel: Beslut: Flaskspel kommer att anordnas den 1/3, 5/4 och 

preliminärt den 3/5 2025. Kostnaden för deltagande är 2 euro. 
8. Sponsorer: BÅ och TK fick i förnyat förtroende att kontakta ägaren för 

Boracay (det nya "My Life") för eventuell sponsring och Christer Sköld fick i 
uppdrag att kontakta ägaren för My Dream för eventuell sponsring. 

9. Solceller/Kylskåp: BÅ har varit i kontakt med två företag om hur vi kan 
använda solceller för att driva ett kylskåp i vår container. (kostnader, 
funktion, installation mm). BÅ inväntar svar från företagens representanter. 

10. Ovriga frlgor: 
a. Tomtecupen: Festkommitten fick i uppdrag att anordna tomtecupen 

den 12/12. Anordnas för klubbens medlemmar. 
b. Bana 9 och 10: Bana 9 och 10 ersätts med nuvarande banor 11 och 12 

(bättre och roligare banor). BÅ informerar om bytet och utformar 
information till klubbvärdarna 

c. Anm6tet: Föreningens årsmöte kommer att äga rum den 27 /3 2025 i 
anslutning till våra boulebanor. 

d. Ny laptop: KR har för klubbens räkning inköpt en laptop i Sverige med 
Office365 installerad. Den gamla datorn (med installerad med 
Bouleapp) fungerar väl och förvaras i Tor-lnge Strands garage. 

e. Medlemsavgift: Medlemsavgiften gäller för kalenderår (1/1 - 31/12). 
Om man vill spela och medlemsavgiften inte är betald gäller priset för 
gästspelare (1 euro per gång). Avgiften för nästkommande år kan 
givetvis betalas I förskott! 
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11. Nlsta möte: 27 /2 2025 i anslutning till boulebanoma (efter spel) 

Vid tanpntbordet: 

~ ~..3k_ engt Eriksson 

Ordf6tande: Justerare: 

1:ie An ersson 

För övrigt: När är låstillverkaren Assa Abloys vd mest nöjd? Jo, det är 

när en affär gått i lås. 
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